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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 12-07-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Patty Schurink, 
Mariet Roelofs, Hay Engels.  

Adviseurs: - 
Gasten: - 

Afwezig m.k.: Huub Geuijen, Frenk Peeters, Luuk Hagens, 
Ellen Jacobs, Peter van Berlo, Hay Mulders 
Afwezig z.k.:  

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Fietspad Hoebertweg Navragen Lisa 19-9-2023  

2 Speeltoestel schoolplein Navragen Marco 19-9-2023  

3 Subsidie aanvragen 
koningsspelen 

Online aanvragen Marco 1-9-2023  

4 Subsidie dorpsraad  Nagaan of wij deze ook aan 
moeten vragen voor 1-9-2023 

(net zoals de subsidie van de 
koningsspelen  

Marco 1-9-2023  

5 Overdracht secretariaat  Lisa aan Patty Lisa 31-8-2023  

 

01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering voor de zomervakantie, vandaag op locatie 

bij Jos Peeters van Soundwave. Dank aan Jos voor het openstellen. 
Afmeldingen zijn binnen van Frenk, Ellen, Peter, Huub, Luuk en Hay M.  
 

 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Subsidiekader  
- Dorpsradenoverleg 29 juni 
- Kermis 2023  

- Fietspad Hoebertweg  
 

03. Verslag 14-06-2023 
- Het overleg op 7 juni bij America Left was met bestuurders van gemeenschapshuizen i.p.v. 
verenigingen die een accommodatie hebben.   

 
04. Lopende zaken 

Wonen in America: 
- Loopt nog steeds gestaag. Het vorige gesprek met de gemeente is niet doorgegaan, omdat 
de gemeente een akoestisch onderzoek heeft uitgezet (i.v.m. bedrijvigheid Henk Arts achter 

de nieuw te bouwen woningen). Bestemmingsplan komt zoals het er nu uit ziet in 
oktober/november in de raad.  

- In het peelklokje is een oproep geplaatst dat er nog kavels beschikbaar zijn. Hier zijn 
reacties op gekomen.  
 

America Left:  
- De Brainstormsessie is goed en niet goed verlopen. De opkomst was vrij mager, namelijk 

acht personen. Dit waren basisschool leerlingen en de aanwezige vrijwilligers van de soos. 
Inhoudelijk was het fijn om het gesprek aan te gaan.  

Mariet, Ellen en Synthese hebben afgesproken om hier wel een vervolg aan te geven. Dit zal 
in het najaar zijn. Voor dit vervolg is het plan om mensen persoonlijker benaderen. De reactie 
van de aanwezigen was positief. 

Hay vraagt wat de wervingskreet was voor deze sessie. Dit was: meedenken toekomst 
America. Aangegeven wordt dat dit voor jeugd wellicht niet direct aantrekkelijk is en aantrekt 

om te komen.  
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- Vanuit America is het zo goed als zeker dat er een onder-aannemer-schap met Proteion 

komt, zodat ze zelf WLZ (Wet Langdurige Zorg) kunnen aanbieden. De datum voor 
ondertekenen wordt nog ingepland. Indicatie moet CIZ blijven geven.  

- Een nieuwe datum voor een volgend overleg met bestuurders van gemeenschapshuizen 
moet nog gepland worden, door de vakantieperiode schuift dit waarschijnlijk wat verder naar 
achteren.  

- Hoe deal jij met drugs: op 4 oktober is er een informatiebijeenkomst in America. Er is nog 
geen uitsluitsel of de film over drugs getoond mag worden in America, maar is wel het 

streven. Er zijn verschillende partijen aanwezig deze avond om laagdrempelig met mensen 
het gesprek aan te gaan.  
 

Verkeer: 
Fietspad Hoebertweg/spoorweg 

- Om sommige punten gaat de beek direct recht naar beneden bij het fietspad aan de 
spoorweg. Dit wordt als gevaarlijk ervaren. Er zijn al enkele verhalen bekend dat er mensen 
naar beneden gevallen zijn.  

- De varkensrug bij de Hoebertweg/Reindonkerweg ligt erg onduidelijk voor fietsers. Deze is 
nu geel geverfd, zodat hij beter op valt, maar met name in het donker zie je deze niet liggen. 

Vraag is of hier geen reflector op gemaakt kan worden.   
- Spiegel is eraf bij Langstraat/Spoorweg.  
- Lisa legt bovenstaande punten bij de gemeente neer met de vraag of ze hier naar willen 

kijken.   
 

AED’s:  
- Wij hebben bericht van de gemeente ontvangen dat het streven is om het nieuwe beleid 
voor de zomervakantie op papier te hebben, maar of dit daadwerkelijk gaat lukken kunnen ze 

niet zeggen. Tot op heden is er nog niets. De gemeente geeft aan dat er zelf AED’s 
aangeschaft kunnen worden door bijvoorbeeld de voetbalclub en ’t LaefHoês. Zij zijn namelijk 

eigenaar. Ze weten dan alleen niet of de gemeente een bijdrage toekent, of niet. Dat horen 
ze dan later dit jaar.  
 

Er hangt nog een AED in America in de Perdsvotten buurt en bij Bas4Cars als zij open zijn.  
Mariet geeft aan dat in het overleg van het LaefHoês naar voren is gekomen, dat zij 

prioriteitsgelden willen aanvragen bij de dorpsraad voor de aanschaf van een AED.  
Tijdens dit dorpsradenoverleg zijn we het erover eens dat we kosten voor AED van 

prioriteitsgelden kunnen doen (indien dit niet ver afwijkt van de geschatte kosten, deze zijn 
ongeveer €1400,-). Als er vanuit nieuw beleid vanuit de gemeente naar voren komt dat er 
gelden vergoed worden voor de aanschaf van AED’s, dient het Laefhoês deze gelden aan de 

dorpsraad terug te geven. Kosten voor het onderhoud van de AED’s vergoed de dorpsraad 
niet.   

Er is vernomen dat de voetbalclub een mogelijke sponsor heeft gevonden om aan hen een 
AED te sponseren. Als dat klopt, komt ook daar weer een AED te hangen.  
 

RIVM 
Er is een filmpje met uitleg gekomen over het onderzoek dat in America heeft 

plaatsgevonden.  
 
Kabroeksebeek 

Werkzaamheden zijn bijna klaar. Nog wat laatste zaken om het af te ronden.  
 

Kermis 2023 
- Hay geeft aan dat de botsauto’s zonder loopplaten bij de kerk geen mooi gezicht was. De 
Botsauto’s kon de platen niet uitklappen aan de achterkant (aan de kerkzijde) omdat deze 

platen dan te ver op de weg staan en dat was niet toegestaan omdat er dan geen ambulance 
meer door kan in geval van nood.  

- Botsauto’s stonden dit jaar op het kerkplein, voor de oude school was niet mogelijk omdat 
deze daar niet passen. Dit was een andere botsautobaan van andere jaren en heeft andere 
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afmetingen.  

- Er waren in eerste instantie te weinig hekken geplaatst. Marco heeft hier op vrijdag nog 
voor gebeld, en vrijdag middag op het laatste moment zijn er nog extra hekken gebracht.  

- Hay geeft aan dat er geen rubberen matten over de kabels lagen. Dit is een taak van de 
kermisgids. Helaas laten zij meer steken liggen.  
- Gemeente is bezig met nieuw kermisbeleid. Hopelijk is dit er volgend jaar. Vanuit alle 

dorpen van de gemeente is hier behoefte aan.  
- De loterij was erg druk, de prijsuitreiking van de kleurplaten en krijtwedstrijd was een stuk 

druk bezocht.  
- Voor volgend jaar meenemen: dit jaar was het voor het eerste jaar dat je per adres 1 prijs 
kon winnen. Hierdoor kwam je als je al een prijs had, niet meer in aanmerking voor de 

hoofdprijs. Dit veranderen we volgend jaar, zodat met de hoofdprijs iedereen mee kan doen.   
 

05. Ingebrachte agendapunten 
- Kerkbos: Mariet geeft aan dat ze is aangesproken door iemand dat het Kerkbos maar 1 
zelfde in/uitgang geeft en dit als zorgelijk ervaart. Met het nieuwe plan, komt hier vanuit de 

nieuwbouwwijk ‘Aan de Kerkenbos’ een 2e in/uitgang.  
- Speeltoestel schoolplein: als Dorpsraad is er speeltoestel gesponsord aan de school, 

voorwaarde was dat kinderen hier dan altijd mogen spelen. Echter mag hier vanuit school niet 
gespeeld worden. Hier hangt ook een bordje. Marco zal hier de directrice over spreken en dit 
aankaarten.  

- Marco heeft ons voor Rabo clubsupport ingeschreven, hopelijk kunnen via deze weg wat 
extra gelden binnenhalen.  

  
 

06. Ingekomen en uitgaande stukken 

- natuurcompensatie: deze mail is eerder door Lisa doorgestuurd. Reactie van de gemeente 

was als volgt: 

‘De gemeente had als eerste instantie het beeld om het gebied achter de Limburgse Peel, in te richten 

als natuur. Deze compensatie was oa vanwege de kap achter de Zuringspeel. Daarom was dit gebied 

enkele jaren niet meer verpacht en ingezaaid met een bloemrijk mengsel. 

We zijn echter door de tijd ingehaald en er zijn aanvullende eisen vanuit de provincie gesteld, waardoor 

de natuurcompensatie nu vooral plaatsvindt rondom Grandhorse. Om deze natuur te realiseren, moeten 

we hier veel pachters van onze gronden halen en deels elders pachtgrond aan bieden. Het gebied dat 

jullie omschrijven, wordt daarom grotendeels weer benut door pachters.’ 

- Per 2024 verandert de prioriteitsgelden in de Subsidieregeling leefbaarheidssubsidie. De 

werkwijze blijft hetzelfde.  

- Er is een brief binnen gekomen voor gezamenlijke koningsspelen America inzake subsidie. Er is een 

nieuwe subsidieregeling van toepassing vanaf 2024. Vanaf 1 juli kan subsidie aangevraagd worden voor 

2024 t/m 2027, dit kan online gedaan worden. Deze moet voor 1-9-2023 aangevraagd zijn. Marco pakt 

dit voor de koningsspelen vanuit de dorpsraad. 

- Wij krijgen als dorpsraad ook een losse subsidie voor onkosten dorpsraad (naast de prioriteitsgelden). 

Hier hebben wij geen bericht over ontvangen. Het bedrag van deze subsidie is verlaagd. Voorheen 

kregen wij altijd €1.800,- en vanaf 2024 wordt dit nog €1.000,-. Dit is tijdens het dorpsradenoverleg 

besproken. Mogelijk dat dit voor ons een knelpunt in vergaderkosten gaat betekenen. Tijdens het 

dorpsradenoverleg is dit signaal aangegeven, ook door andere gemeente.  

Marco kijkt na of wij ook deze subsidie (net als de subsidie koningsspelen) voor 1-9-2023 online aan 

moeten vragen.  
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07. Rondvraag 

Patty: Geeft aan dat ze in verband met het vertrek van Huub het balgooien van Huub over wil 
nemen als taak.   

Lisa: De volgende twee vergadering 20-9 en 18-10 kan Lisa niet aansluiten wegens vakantie. 
Patty geeft aan het notuleren en secretariaat van Lisa tijdens haar vakantie over te 
nemen. Lisa brengt de laptop naar Patty.  

 
08. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.20 uur het officiële gedeelte van de vergadering met dank voor 
ieders aandacht en inbreng. We sluiten af met een drankje en wat lekkers waarbij Jos verteld 
over zijn onderneming Soundwave en ons een rondleiding geeft. Deze rondleiding wordt als 

erg interessant en indrukwekkend ervaren. Dank aan Jos!   


